
Åpent brev til det offentlige
Vi i Viken Fiber ønsker å hjelpe regjeringen med å nå sine bred-

båndsmål, og bygger fiberbredbånd på hele Østlandet. For å nå 

målene trenger vi deres hjelp til å løse følgende utfordringer:

Veiklassifisering
Den tekniske veilederen for behandling av ledninger i veigrunnen gjelder 
kun for riksvei. Den må utvides til å dekke det samme som graveforskriften, 
som også inkluderer kommunale veier. Det bør lages differensierte regler for 
forskjellige veityper. Den mest kapitalkrevende delen av fibernettutbygging 
skjer i smågater med lav trafikal belastning. Å forenkle forvaltning av 
veikapitalen ved å benytte samme regler for smågater, som det som er 
laget for tungt belastede veistrekninger, vil påføre fibernettutbyggingen 
unødvendig store merkostnader. 

Krav til reasfaltering 
Det er opplagt at kabel- og røreiere skal sette vei og grunn tilbake i samme 
stand som før fremføring av ny infrastruktur. Det bør dog ikke stilles krav til å 
istandsette vesentlig mer av veien enn det som ble berørt av anleggsarbeidet.

Gebyr 
Gebyrregimene i de forskjellige kommunene varierer veldig. Ettersom gebyr 
i veiavdelinger skal kalkuleres på selvkostprinsippet er dette noe vi ikke er 
komfortable med.

Skjønn
Samtlige kommuner forvalter egen veikapital og gis anledning til å bruke 
skjønn i dette arbeidet. Når fibernett- og infrastrukturinvesteringer i større 
skala skal utføres, må kommunene være i stand til å utvise skjønn i praksis, 
og jobbe med kabel- og røreiere for å finne fornuftige løsninger på anlegget. 
Anleggsarbeid uten utvist skjønn er unødvendig kostbart. 

Behandlingstid 
Søknader og saksgang kan til tider være krevende å arbeide med, og altfor 
ofte tar slike prosesser unødvendig lang tid. Blir forsinkelsene vesentlige, vil 
de medføre økte kostnader, og i verste fall føre til at utbyggingsprosjekter 
ikke blir realisert.

Takk for oppmerksomheten!

Drammen, mars 2014.


